

Title (en)

Fixing device for an essentially rigid rail to a room wall, especially a bathroom wall.

Title (de)

Befestigungsanordnung für einer im wesentlichen starre Leiste an einer Raumwand, insbesondere eines Sanitärzimmers.

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un listeau essentiellement rigide à un mur d'une pièce, en particulier d'une salle de bain.

Publication

EP 0216150 A1 19870401 (DE)

Application

EP 86111546 A 19860820

Priority

DE 3534409 A 19850927

Abstract (en)

The invention relates to a device for fixing essentially rigid rails to room walls, especially for the temporary fixing of shower partition frame spars to walls of sanitary rooms. There is a clamping piece (2) with two elastic clamping portions (21) which pass through a perforation (14) in the rail (1) to be fastened and which can be spread with the effect of clamping contact. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Befestigungsanordnung für im wesentlichen starre Leisten an Raumwänden, insbesondere zur temporären Fixierung von Duschabtrennungs-Rahmenholmen an Wänden von Sanitärzimmern. Es ist ein Klemmstück (2) mit zwei elastischen Klemmabschnitten (21) vorgesehen, die einen Durchbruch (14) in der zu befestigenden Leiste (1) durchgreifen und in klemmende Anlage spreizbar sind.

IPC 1-7

E04B 2/82

IPC 8 full level

E04B 2/82 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/825 (2013.01); **A47K 3/30** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 3309966 A1 19840927 - HUEPPE GMBH [DE]
- [A] GB 1214455 A 19701202 - AIRSCREW WEYROC LTD
- [A] NL 7113600 A 19730406
- [A] US 3852926 A 19741210 - PAPSCO W

Cited by

AT526509A4; AT526509B1; WO9201123A1; EP4268693A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0216150 A1 19870401; DE 3534409 C1 19870402

DOCDB simple family (application)

EP 86111546 A 19860820; DE 3534409 A 19850927